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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης

ΘΕΜΑ: «Συσσώρευση τεράστιου όγκου υποθέσεων στο Πρωτοδικείο Κω»

Κύριε Υπουργέ,

Τον τεράστιο αριθμό υποθέσεων που έχουν συσσωρευτεί στο Πρωτοδικείο Κω, λόγω
της «πανδημίας» αλλά και της υποστελέχωσης της υπηρεσίας, αναδεικνύει το
Προεδρείο του Δικηγορικού Συλλόγου Κω. Όπως αναφέρεται, οι υποθέσεις ξεπερνούν
τις 1.200 και ότι πρόκειται για υποθέσεις των τελευταίων δύο χρόνων. Επισημαίνεται
επίσης ότι, βάσει του υπάρχοντος δυναμικού, δεν είναι εφικτή η εκδίκαση τόσων
φακέλων με κίνδυνο την αναβολή πολλών εξ αυτών και την ταλαιπωρία, την οποία θα
υποστούν οι νησιώτες προσερχόμενοι από τα πέριξ νησιά. Το Πρωτοδικείο Κω
εξυπηρετεί την Περιφέρεια του Βόρειου Συγκροτήματος Δωδεκανήσου και τα νησιά Κω,
Νίσυρο, Αστυπάλαια, Κάλυμνο, Λέρο, Πάτμο, Λειψούς και Αγαθονήσι.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως αποσπάσετε δικαστές στο Πρωτοδικείο Κω, ώστε η τρέχουσα
κατάσταση του τεραστίου όγκου ανεκδίκαστων υποθέσεων να αποσυμφορηθεί;
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